

Ref :

ADM/LMN/2025/117

المرجع :

Date:

20/11/2025

التاريخ :

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

النشرة البحريّة المحليّة لإمارة أبوظبي

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Abu Dhabi Waterways

الموقع : الممرات المائية في أبوظبي

Subject : Videography and
Photography Shooting

الموضوع : أنشطة تصوير فوتوغرافي وتصوير فيديو

Please be advised that a contractor appointed by the Department of Culture and Tourism will be conducting videography and photography activities within the vicinity of Abu Dhabi waterways from 19th November 2025 to 26th November 2025, 07:00 am to 06:00 pm, as per the attached illustrative map and schedule.

يرجى العلم بأن مقاول تابع لدائرة الثقافة والسياحة في أبوظبي سيقوم بتنفيذ أعمال تصوير فوتوغرافي وتصوير فيديو في محيط الممرات المائية في إمارة أبوظبي في الفترة فيما بين 19 نوفمبر 2025 وحتى 26 نوفمبر 2025، اعتباراً من الساعة 7 صباحاً و حتى الساعة 6 مساءً، بحسب الجدول الزمني والخرائط التوضيحية المرفقة.

These activities will involve the use of vessels, drones, and other filming equipment.

سيتم دعم هذه الأنشطة من خلال استخدام وسائل بحرية وطائرات بدون طيار وغيرها من معدات التصوير.

All users of waterways, Mariners and maritime Operators are advised to keep a sharp lookout, navigate with caution while transiting through these areas, and stay well clear of the filming areas.

ينصح جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين بتوكيد الحيطة والإبحار بحذر أثناء المرور عبر هذه المناطق والابتعاد عن مناطق التصوير.



سيف المهيري

الرئيس التنفيذي - أبوظبي البحريّة

Capt. Saif Al Mheiri
CEO - Abu Dhabi Maritime

الجدول الزمني والخريطة التوضيحية
Schedule & Illustrative Map

Location/Island	Dates	Time
Al Yassat	17-19 November	7:00 am – 6:00 pm
Sir Baniyas Island		
Al Fiyay Island		
Marawah Island		
Al Bazm Al Gharbi	18-20 November	7:00 am – 6:00 pm
Jinanah Island		
Al Futaisi Island	19-21 November	7:00 am – 6:00 pm
Al Maya Island		
Al Lulu Island	20-23 November	7:00 am – 6:00 pm
Al Maryah Island		
Samaliyah Island	21-26 November	7:00 am – 6:00 pm
Fahid Island		

